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Gosia: Swaruu, dobro jutro. Všeč mi je, da se lahko spet pogovarjam s teboj. Hvala za ves tvoj čas. 

Danes se bomo pogovarjali o temi, ki je za vse zelo občutljiva, o trpljenju. Mislim, da je to ena 

najpomembnejših in najbolj kontroverznih tem, ki jo najtežje razumemo. 

 

Začetno vprašanje bi bilo: Zakaj je na svetu trpljenje? Ne glede na Matrico, 3d ali 5d ..., se zdi, da 

je prisotno na različnih ravneh? Zakaj? 

 

Swaruu: Dober dan, Gosia. Da, tema je zelo občutljiva, vendar je zelo pomembno, da jo 

razumemo. Trpljenje ima veliko, veliko zornih kotov, s katerih lahko nanj gledamo. Večina ljudi, 

ki tam trpijo, ni resničnih, ampak so program, ki pri resničnih ljudeh vzbudi čustveni odziv. 

Resnični ljudje res trpijo, vendar gredo tja z vnaprej pripravljenim scenarijem, ki ga nadzorujejo, 

preden gredo tja in v njem so navedene jasne meje trpljenja. Vsakdo je svoj scenarij oblikoval 

skrbno in iz osebnih razlogov. In je fiksiran, razen, če se odločijo, da izstopijo iz "samodejnega 

načina življenja", v katerem je večina, in prevzamejo nadzor nad vsem, kar želijo tam doživeti. 

Preskok scenarija. "Ročni način". 

 

Zato je svet v takem kaosu, ker ne vedo, kako in zakaj vse to doživljajo. Mi pa jim lahko povemo, 

zakaj! To je bistvo mojega sporočila ljudem na Zemlji. Kako naj prevzamejo nadzor nad seboj. 

Vem, da je lažje reči, kot storiti, in tudi če to razumemo, večina tega ne bo mogla storiti. Toda 

vsaj to je na voljo. Lahko nadzorujejo svoje življenje! 

 

Gosia: Ok. Rada to slišim! Z velikim veseljem bom to delila z ljudmi! To je del mojega poslanstva. 

Nerada vidim, da trpijo. Vsekakor pa se ne spomnim, da bi pripravila kakršen koli načrt ali scenarij 

za trpljenje. 

 

Swaruu: Ne, ne, niste načrtovali trpljenja. Trpljenje kot eden od razlogov, zakaj ga ljudje 

doživljajo, je posledica tega, da se NE držijo svojih načrtov. Trpljenje je posledica tega, da niso bili 

usklajeni sami s seboj, s svojimi željami in hotenji. V uporu je mogoče doseči napredek, duhovni 

napredek. Torej ima tudi trpljenje svojo pozitivno plat, saj vas spodbuja, da spremenite tisto, kar 

je narobe in vas potem žene naprej. To so zelo zapletene, vendar temeljno pomembne teme. 

 

Duše gredo tja, da bi občutile odpor, v tem primeru je spoznanje, da se boste tam inkarnirali in 

neizogibno trpeli, prisotno in resnično, preden gredo tja. Vendar to ni nujna posledica bivanja 
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tam. Trpljenje je vodilo, ki vam sporoča, da je nekaj narobe. Brez njega ne bi vedeli, da je nekaj 

narobe in posledica tega bi bila stagnacija. Je tudi stopnja napredovanja duše. Duše nimate, duša 

vam ni dana. 

 

Svojo dušo si ustvarjate sproti. Svojo dušo ste si ustvarili sami, ustvarjate sebe. Na tej ravni 

napredovanja še vedno potrebujejo dvojnost, saj še niso integrirane (duše). Zato morajo izkusiti 

to "trpljenje" ali vsaj ta odpor, da bi lahko imele potrebno nasprotje. Trpljenje kot kontrast temu, 

kar si želijo. Zato je potreben kontrast. Ne za vse, vendar vsaj za večino. Skratka, ne bi cenili 

življenja v lepem naprednem svetu in v miru, če ne bi najprej izkusili stiske nekje drugje. To je 

grozno, a resnično. Pozneje bodo veliko bolj cenili druga življenja. Zaradi občutka, da je Zemlja 

vse, kar obstaja, se tudi počutijo tako nesrečne! 

 

Gosia: Všeč mi je tvoje razmišljanje. Vendar si poleg tega, da je trpljenje prisotno kot nasprotje, 

rekla tudi, da je trpljenje posledica tega, da ljudje ne sledijo svojim načrtom. Zato je včasih težko 

določiti, katero trpljenje je katero, mar ne? Gre za več ravni in več načinov gledanja na to. 

 

Swaruu: To je oboje in še več, na primer to, da ste vedno kos vsemu, kar doživljate. Tako prijazno, 

pozitivno in ljubečo "gospo Robinson" (izmišljeno vzorčno ime) je povozil avtobus! To se ji je 

zgodilo. Žal mi je, ampak to je posledica njenih lastnih misli! Ljudje v Matrici, tisti 3D Matrici ali 

tej 5D Matrici, ne živijo v svetu. Svet je posledica njihovih misli. Je ogledalo, natančno ogledalo 

njihovih misli. Na kar se osredotočite, to tudi dobite. Ni dobrega in slabega, to je le vaša 

interpretacija. Če se na nekaj dovolj osredotočite, boste to dobili, ne glede na vse! 

 

Gosia: Ali tudi vi tam razumete stvari na tak način? Na primer, ko eden od vas umre v strašni 

nesreči z reptili? Da so si to zaslužili? Mislim, da se vse razume tako, da se reče: to je bilo v njihovih 

načrtih? Sliši se zelo kruto in hladno. 

 

Swaruu: Ne, tega nimajo v načrtu. Ne tako, kot da ste to načrtovali. (V nekaterih primerih da, 

ljudje načrtujejo takšne stvari, vendar običajno ne). To, kar dobijo, je neposredna posledica 

njihovih misli. Vesolje, Matrica, ne sliši besed nočem, ne, ne, ne, ne, ne itd. Vse, kar zaznava, je, 

da se osredotočate na tisto, na kar se osredotočate. Ne, to ni kruto. Je krepčilno, saj je vsako bitje, 

vsaka oseba dejansko odgovorna sama zase. Težava je v tem, da si manifestirajo grozne stvari, 

ker ne vedo, kako to deluje. 

 

Gosia: Zakaj ne vemo? 

 

Swaruu: Zato, ker so vas vdrli negativni, da bi manifestirali boleče stvari in trpljenje na splošno. 

To je vdor v Matrico. 

 

Gosia: Da, točno tako. Torej za to niso v celoti krivi ljudje. Izgubili so dostop do tega znanja. In so 

bili odrezani od tega, da bi vedeli, kako se teh stvari zavedati. Zato je ljudem tako težko. Da bi to 

zares razumeli, je treba živeti tukaj. In večina jih je res dobrih ljudi, ..., ne želijo nikomur ničesar 



slabega, trudijo se po svojih najboljših močeh itd. In kljub temu se manifestirajo grozne stvari. Ne 

vedo, zakaj in kako to deluje. To je žalostno. 

 

Swaruu: So dobri ljudje, toda tudi če so dobri ljudje, če so še vedno v načinu žrtve in se 

osredotočajo na napačne stvari, potem bodo to tudi dobili. Zanje je izredno pomembno, da vedo 

te stvari. Toda vsi tega ne bodo razumeli in mnogi se s tem ne bodo strinjali, vendar nas to ne 

sme skrbeti, ker je to resnica. Tega si ne izmišljujem. To je tukaj znano. 

 

Gosia: Da, to popolnoma razumem. Verjemi mi, z večino tega, kar mi poveš, se strinjam in v kar 

verjamem, vendar ti to vseeno poskušam predstaviti z njihovega stališča. Videti obe strani. 

Mislim, tudi VAM se dogajajo grozne stvari, nesreče, vojne itd..., zato si predstavljaj, kako težko 

je iz 3D! 

 

Swaruu: Da, te stvari se nam dogajajo, vendar smo eno stopnjo višje od ljudi. Vemo, kako to 

deluje in kadar se od tu pojavi kaj narobe, LAHKO težavo odpravimo samo z uporabo uma. 

 

Gosia: No, točno tako! Ljudje tukaj pa te moči nimajo ali, bolje rečeno, ne vedo, da jo imajo! Ker 

so odrezani od vsega tega znanja o tem, kako ustvarjati in popravljati stvari! 

 

Swaruu: Vrnimo jim to moč. To je moje delo. Zapomni si, da moraš biti vedno na preži! Vedno 

morate paziti na svoje misli, frekvenco in reakcije. Če se boš razblinila, bodo tvoje razblinjene 

misli prevzele tvoje življenje. Na kar se osredotočite, to tudi bo. Zunanji svet je popoln in 

nepristranski odsev tega, o čem razmišljate, na kaj se osredotočate. Ne presoja, ali je to dobro ali 

slabo. V zunanjem svetu se preprosto odraža vse, na kar mislite ali na kar se osredotočate. 

 

Če so v vašem življenju samo težave in grozne stvari, se težko osredotočite na kaj drugega, zato 

ustvarjate ..., še več trpljenja. Zaradi tega tudi preidete v stanje miselnosti žrtve, ko preprosto ne 

morete videti, razumeti ali verjeti, da resnično ustvarjate svojo lastno resničnost. Ustvarjanje 

lastne resničnosti ni vprašanje, o katerem bi lahko razpravljali. To je kot gravitacija. Preprosto je. 

In je, ne glede na to, ali vam je všeč ali ne, ali jo razumete ali ne, ali jo sprejemate ali ne. 

 

Gosia: Ok, razčlenimo to. Vzemimo majhnega otroka, celo dojenčka, ki še ni imel časa biti na tem 

svetu, da bi se FOKUSIRAL na stiske. Je povsem prazen. Torej ta otrok ni mogel manifestirati 

trpljenja kot posledice osredotočanja na trpljenje. Trpljenje je prišlo k njemu PRVIČ ali pa se zdi, 

da je prišlo PRVIČ. Ali lahko razložiš takšen scenarij, prosim? 

 

Swaruu: Zavest o "življenju" se ne začne z rojstvom ali s spočetjem. FOKUS, ki ustvarja njegovo 

resničnost, tudi tako kot majhen plod, ki ga splavijo, izhaja iz njegovega prejšnjega življenja in 

razumevanja. Razumevanje, ki ga je ustvaril, ki ga je pustil. Tudi v primeru majhnega otroka 

miselni vzorci matere res vplivajo na miselne vzorce otroka. Toda te nerazložljive tragedije izvirajo 

iz točno določenega žarišča zavesti, ki jo živi. 

 



Tako bi bilo s 3D perspektive to, da je mali triletni otrok zbolel za rakom ali čim drugim, 

popolnoma razumljivo kot tragedija in kot to, da je otrok žrtev okoliščin in nesreče. Toda 3D ne 

pojasnjuje obstoja, temveč je skrajno omejen. Ta otrok, ki trpi za rakom, dobi natančen odsev 

svoje osredotočene pozornosti in zavesti. Žal mi je, da za to temo ne morem dati odgovorov samo 

3D, ker jih ni. 

 

Gosia: Razumem Swaruu, vse bolj mi je jasno! Rekla si, da otrok, ki trpi za rakom, dobi natančen 

odsev svoje osredotočene pozornosti in zavesti. Ali lahko to malo bolj pojasniš, prosim? 

 

Swaruu: Da. Z drugimi besedami, ta otrok se je reinkarniral prav zato, da bi izkusil umiranje za 

rakom v zgodnjem otroštvu, ne glede na ideje, ki jih je morda razvil na podlagi izkušenj, ki jih je 

imel v prejšnjem življenju, in osredotočene namere, ki jo je imel tudi v obdobju med življenji, med 

življenji, pika. Otrokova osredotočenost na pozornost, pa naj bo še tako majhen, je na delu že od 

rojstva naprej, zato ustvarja svojo lastno resničnost. 

 

Razprava o splavu: tu je preprosto in če bi ljudje to vedeli, ne bi bilo nobenega problema niti 

razprave: traja 2 do 3 tedne, da se začne povezava med dušo in telesom, zato je pred temi 2 do 

3 tedni splav v redu, saj gre le za gmoto celic. Po teh dveh do treh tednih je to umor. 

 

Gosia: Zanimivo. Hvala za to informacijo. Z osredotočeno namero duše, ki jo je imela pred 

inkarnacijo ..., misliš, da si je duša Želela priti nazaj in izkusiti trpljenje? Kajti namen je po mojem 

razumevanju nekaj, kar duša ŽELI, NAMENI, ne? 

 

Swaruu: Ne želi izkusiti trpljenja. Želi si razširitev, ki bi ji jo omogočila. Trpljenje je le pokazatelj, 

da niste na svoji poti ali da ne sledite svojim željam, hrepenenjem in hotenjem. Toda kontrast 

potrebujete, da bi znali ceniti ali izkusiti, kako je biti na svoji poti. Brez nasprotja trpljenja ne 

morete razumeti radosti. Na višjih stopnjah presežete dvojnost. Zato trpljenje in radost kot 

nasprotji nista več potrebna. 

 

Gosia: Vendar je zame trpljenje kot pokazatelj, da nisi na pravi poti, kolikor je to smiselno, 

drugačna vrsta trpljenja kot duša, ki manifestira svoj osredotočeni namen, v tem življenju ali pred 

njim. Vidim ju kot dva ločena razloga za trpljenje. Ne? 

 

Swaruu: Nisem prepričana, da razumem tvojo izjavo. 

 

Gosia: No, ker sem te vprašala, kaj pomenita osredotočena namera in namera med življenjem, in 

si odgovorila, da je trpljenje pokazatelj, kdaj nisi na pravi poti. Ali obstaja povezava med tema 

dvema razlogoma? 

 

Swaruu: Mislim, da je to eno in isto. In resnično potrebujete odpor, ne pa trpljenja. Odpor vas 

žene naprej, saj vam daje cilj, namen. Tudi, če je ta cilj preprosto beg pred trpljenjem. Odpor proti 

trpljenju. Toda, ko se mu upirate, kar koli že je, v tem primeru trpljenje, potem usmerjate svojo 



pozornost na tisto, česar ne želite, da bi dobili še več tega! Nočete trpeti, zato počnete stvari, da 

bi pobegnili pred trpljenjem. 

 

Toda to je težava, saj s tem ustvarjate le še več trpljenja. Torej? Zato se morate osredotočiti na 

to, kar si želite, in ne na to, česar si ne želite. Toda kako se ne osredotočiti na to, česar si ne želite? 

V tem primeru na trpljenje? Razumeti morate, da morate sprejeti trpljenje, iti vanj. Dovolite mu, 

ne upirajte se mu (Veliko več o tem, je predmet celotnega videoposnetka). Ne upirajte se mu, 

kajti kar se upora, vztraja. Dovolite mu. 

 

Gosia: Kako naj dovolim, če imam zaradi bolezni ogromno bolečino? Ali, če vidim svojega brata, 

ki naredi samomor? Ali živali, ki jih ubijajo v bolečinah? Razumem tvoje glavne točke, le da moram 

bolj pritisniti s 3D perspektive. 

 

Swaruu: Razumeti morate, zakaj. To je proces. Toda na koncu moraš svojim občutkom dovoliti, 

da so. Svojemu bratu ne dovolite, da naredi samomor, ne dovolite mu bolečine in se z njo ne 

strinjate. Kar dopuščate, so vaši občutki v zvezi s temi stvarmi. To je dihotomija. 

 

Spet komaj razumljiva v 3D. To, da je lahko veliko stvari, pogosto nasprotujočih si, hkrati 

resničnih. Nisem rekla, da je treba dovoliti grozne stvari. Mislil sem, da dovolite, da vaši občutki 

nemoči ustvarjajo vaše trpljenje. Tudi, če se lahko temu izognete, če lahko preprečite zakol živali, 

ji vsekakor pomagajte in s tem najprej končate svoje trpljenje. S tem, ko dopuščam trpljenje, 

mislim na duhovno prakso. Ne mislim dobesedno dovoliti, da se z vami slabo ravna, na primer. 

Dovoliti morate, kako se počutite glede nečesa, kar povzroča trpljenje. 

 

Gosia: Dobro. Razumem in o tem moram še bolj razmisliti. Še vedno pa ne razumem povsem tega 

dela. Rekla si: manifestiraš vse, na kar se osredotočiš. Torej, če je to trpljenje, potem bo še več 

trpljenja. V tem primeru si torej mislila trpljenje, na katerega se je otrok osredotočil pred to 

inkarnacijo? Ali med življenji? 

 

Swaruu: Da. Kakor koli težko je to razumeti iz 3D, to je to, kar je. 

 

Gosia: In na kakšen način se je on/ona osredotočil za to? Hočeš reči, ali to povezuješ s Karmo? 

Osredotočen na to kot v: "Hej, naslednjič želim doživeti trpljenje." Zakaj ne? Ali kot: "Še vedno 

moram odplačati nekaj povezav. Tokrat bom šel in trpel." 

 

Swaruu: Zavest je enaka pred življenjem in po njem. Na rojstvo glej kot na vstop v avto. Izstopite 

iz avtomobila: Pred življenjem. Greš v avto: ste v telesnosti. Toda samo dejstvo, da ste stopili v 

avto, ne bo spremenilo vsega, kar se dogaja v vašem umu. Če boste vstopili v avto, se vaša 

osredotočena pozornost ne bo veliko spremenila. 

 

Gosia: Odlično. Všeč mi je ta analogija. 

 



Swaruu: Mnogi to razlagajo kot Karmo, da. Osebno menim, da gre le za vprašanje pozornosti - 

osredotočenosti, tako preprosto kot to. 

 

Gosia: Zakaj se torej osredotočajo na trpljenje, preden pridejo sem? 

 

Swaruu: Ker so prej trpeli. 

 

Gosia: Zakaj so torej prej trpeli? Kdaj je bilo to prvič?? In zakaj se je to zgodilo prvič? 

 

Swaruu: Vsak bo imel svoje razloge. To trpljenje se lahko vleče iz življenja v življenje. Zelo težko 

preteklo življenje. Na neki točki so se ujeli v past. 

 

Gosia: Vendar vir nima preteklih življenj in ne trpi. Zakaj torej duše, ki prihajajo iz vira, trpijo? Ali 

tiste, ki se inkarnirajo iz višjih dimenzij? Zvezdna semena itd. Ti se prej niso veliko ukvarjali s 

trpljenjem. Vir je brez trpljenja. 

 

Swaruu: Vir je po svoji naravi vse in zajema vse. Ne presoja. Če ste popolnoma brez trpljenja / 

odpora, potem ne boste več iskali širitve. Prenehali boste obstajati. 

 

Gosia: Da, vendar bodimo za trenutek logični. Če trpimo, ker smo se prej osredotočili nanj, od 

kod je prišlo prvo trpljenje, saj se duša, ko je bila v Viru, ni osredotočala na trpljenje? Čutim, da 

je tu nekaj narobe ..., z vso to sliko. Zdi se, kot da je vse to nekakšna racionalizacija nečesa, za kar 

čutim, da se NE MORA zgoditi. Trpljenje se mi zdi umetno. Pri tem mislim predvsem na močno 

fizično trpljenje, bolezni, kričanje ljudi od bolečin ..., to ni normalno. Tega ne morem sprejeti kot 

nekaj normalnega. 

 

Swaruu: Nekaj vam je povzročilo posttravmatsko stresno motnjo in tega še vedno niste preboleli. 

Vendar je to še vedno tisto, kar so si povzročili sami. Nekako so postali frekvenčno ujemajoči se 

tistim dogodkom. Všeč ali ne. Še vedno pa izjemno grozljivi dogodki, kot jih vidimo v rdečem delu 

vaših časopisov, ljudje, ki jih žive izkopljejo, in podobno ..., so le še bolj Matrica in se ne dogajajo 

resničnim ljudem. 

 

Gosia: Ok. Nekaj mi je povzročilo posttravmatsko stresno motnjo! To je smiselno. In kaj je bilo 

to? Ali KDO je bil to? Ali pa nas je nekaj ujelo v past. 

 

Swaruu: Da, past. Inkarniraš se, nekaj zniža tvojo frekvenco, tako da postaneš ujemanje z nečim 

nezaželenim, kar je povzročilo trpljenje, potem se osredotočiš na to, da bi ga dobil še več, umreš, 

vendar si zaradi trpljenja tako travmatiziran, imaš posttravmatsko stresno motnjo, da jo preneseš 

v naslednjo inkarnacijo. 

 



Zelo, zelo težko je sprejeti dejstvo, da nikjer ni žrtev. Če je oseba resnična, potem je gospodar 

svoje resničnosti. In razumeti moramo, da ima vsak od nas, 3D ali 5D, neko obliko posttravmatske 

stresne motnje. Vsi smo poškodovani. 

 

Gosia: Razumem. Na tej točki in ob pogovoru o Karmi bo pomembno omeniti, da čeprav se 

prisilimo, da se vrnemo, da bi karkoli poplačali, je to v bistvu naše lastno prepričanje, da bi morali 

karkoli popraviti. Torej je eden od načinov, kako se rešiti iz te pasti, da močno odpustimo sebi in 

drugim, kajne? In to mislim: GLOBOKO. Kakšni so torej še drugi načini, kako se rešiti iz pasti 

trpljenja? 

 

Swaruu: Prav! Toda še bolj kot odpuščanje drugim je ključno odpustiti sebi. In to je težko. Težko 

je, vendar JE vzrok za Karmo in reinkarnacijo v grozljive situacije, kot je triletni otrok z rakom. Z 

drugimi besedami, nihče ni nedolžen, niti nerojeni otrok, saj vsi prenašamo svoje težave, 

prepričanja in posttravmatske stresne motnje v vsako novo življenje, v vsako novo inkarnacijo. 

 

Gosia: Morda je dober način, da si odpustimo za nekaj, kar smo storili narobe, zavedanje tega, 

kar si pravkar povedala, da smo služili le kot frekvenčni ujemalec lastne kreacije te osebe. Torej 

tudi, če smo ustvarili nekaj "slabega", smo jim s tem le odražali nekaj njihovega, kar je bilo hkrati 

tudi njihovo. 

 

Na tak ali drugačen način. In zdaj je čas, da se odločimo, da ne bomo več odbijali frekvenc drugih. 

Končano. Gremo naprej. Čeprav bi to lahko zvenelo tudi kot opravičevanje negativnih dejanj do 

drugih. 

 

Swaruu: Da in da, imaš prav. Kot si pravkar dejala, če ste postali frekvenčni ujemalec, da ste 

nekomu naredili nekaj narobe, je bil tudi ta nekdo po svoje frekvenčni ujemalec vašega 

napačnega početja! 

 

Gosia: Točno tako. Če na to gledamo na ta način, nam to lahko pomaga v trenutku, ko si 

poskušamo odpustiti. Da ničesar, kar naredite, ne storite izključno po svoji krivdi. Vsi smo 

povezani in soustvarjamo. Še vedno pa ..., nikakor ni opravičilo, da bi še naprej škodovali drugim. 

 

Swaruu: Da, ni opravičilo, vendar še vedno deluje tako, saj vesolje nima pojma in ne presoja, ali 

je to, kar počnete, dobro ali slabo! Zdaj, če me zdaj pustiš, da postanem še bolj čudna ... Trpeti in 

biti v frekvenci negativnih stvari, je le ena od neštetih vaših časovnih linij. 

 

Vaša izbira je, da boste živeli v tisti, v kateri ste. Vse različice, pozitivne in negativne, že obstajajo, 

vse, kar morate storiti, je, da svojo pozornost preusmerite k izkušnjam, ki si jih želite (in se ne 

osredotočate na tiste, ki si jih ne želite), to pa storite tako, da spremenite svojo frekvenco. 

 

Gosia: Kako spremenimo svojo frekvenco? 

 



Swaruu: Kazalnik ali merilo vaše frekvence je vaša sreča. Počutiš se dobro zaradi nečesa 

določenega. Če so vam na primer ponudili dober posel, vendar vam "notranji občutek" pravi, da 

je to zelo narobe ... Potem bo vedno narobe, ne glede na to, kako logično se bo omenjeni posel 

sprva zdel. 

 

Gosia: Vendar pa niste povsem zadovoljni! Kaj to potem pomeni? Če poznate vse te ključe in 

stvari, kako to, da ste na nek način še vedno nesrečni? Kako to, da tega ne moreš popraviti niti iz 

5D? Iz 3D je to veliko težje. 

Swaruu: Razumem, kako stvari delujejo. Toda tudi jaz nosim svojo osebno posttravmatsko 

stresno motnjo in si trdo prizadevam, da bi se osvobodila vsega tega in vseh teh večnih krogov 

reinkarnacije kolesa Samsara. 

 

Gosia: Torej tudi vi nosite neko vrsto trpljenja, da, tudi v 5D? 

 

Swaruu: Da, trpimo. 

 

Gosia: Toda manj, kot si predstavljam? In ga znate bolj nadzorovati, da? Razumete njegovo 

mehaniko. 

 

Swaruu: Upam si trditi, da je večina v 5D na dobri poti, da preseže to težavo. Toda nadzor nad 

tem nima ničesar ali le malo opraviti s tem, da ste v 5D ali v katerikoli gostoti. Zavest nima meja. 

Lahko ste svobodni in vse to lahko nadzorujete iz katere koli gostote. Edina stvar, ki vas omejuje, 

v 3D, 5D ali kjer koli drugje, je vaša predstava o omejenosti, saj dobesedno nimate nobenih 

omejitev, ker ste Vir sam! Zato to, da ste v 3D, ni izgovor. Lahko se presežete. 

 

Gosia: Odlično. Razumem. Rekla si, da trpimo, kadar nismo usklajeni s svojim namenom. Ali je 

lahko to trpljenje tudi fizično? Kot na primer, da izgubimo noge, da bi se lahko bolj osredotočili 

na svoj namen pisanja? 

 

Swaruu: Um je kot opica, ki vedno išče nekaj, na kar bi se osredotočila in iz česar bi ustvarila 

problem. Neka ženska se je znašla v primežu prometne nesreče, v kateri si je zlomila nogo. Več 

mesecev je ostala v mavčnem ovoju. V teh mesecih se je njen um, njena opica, osredotočil na 

problem "noga" in ona, ki v resnici je, je končno lahko razumela, da ni samo telo ..., zaradi nesreče 

je našla razsvetljenje. Po štirih mesecih v mavčnem ovoju si je po nesreči 100-odstotno opomogla 

..., zdaj ima spet "nogo" in je kot prej ..., vendar zdaj ostaja razsvetljena. Vse se zgodi z razlogom. 

Nič ni samo naključje. 

 

Gosia: Ko govorimo o fizični bolečini in poskušamo razumeti vse razloge zanjo, zakaj je še vedno 

toliko fizičnega trpljenja? Zakaj mora naše telo tako zelo boleti? Če bi manj bolelo, bi lahko tudi 

služilo svojemu namenu. Mislim, obstajajo ljudje, ki so se zažgali do smrti, zabodli do smrti ..., 

količina fizične bolečine je ogromna. Zakaj je bilo tako zasnovano? Temu nasprotujem! Preden 



sem te spoznala, sem vedno govorila: To bom sporočila tistemu, ki je oblikoval človeška telesa. 

Noro je, koliko bolečine je to telo sposobno prenesti! 

 

Swaruu: Obstaja meja. Ne gre za neomejeno bolečino, telo lahko prenese le toliko bolečine, 

preden se izklopi. Vendar je to preveč. Strinjam se. 

 

Gosia: Strinjaš se? Na koga se torej lahko obrnemo? Kdo je odgovoren? 

 

Swaruu: Večino teh telesnih bolečin doživljamo v 3D, ker telo ni popolno in se obrablja, stara. 

DNK ni popoln, zato se ne more pravilno pozdraviti. V 5D je še vedno veliko bolečine, vendar 

verjamem, da ni enaka kot v 3D, ki je veliko gostejša, težje jo je prenašati! In tehnično gledano 

ste vi odgovorni za oblikovanje svojega telesa in "človeškega" telesa! 

 

Gosia: Kaj misliš s tem, da sem odgovorna? 

 

Swaruu: Ker vi, s svoje perspektive, razumete to ali ne, vi sami ste Vir. 

 

Gosia: Da, ampak mislim ..., če odmislimo Vir ..., je morala obstajati rasa Stvarnikov ..., biološka 

rasa Stvarnikov bitij ..., ali kaj podobnega, ki je to zasnovala. ARHITEKTI materialnih vozil. Telo se 

ni oblikovalo samo. Ali pa se je? Se je samo pojavilo iz etra? 

 

Swaruu: Ste frekvenčno usklajeni s svojim telesom, zato ste v njem. Vira ne morete pustiti ob 

strani, ker vi ste Vir. Vaše telo je popoln odsev vašega namena osredotočanja. Vi ste ga ustvarili, 

vi ste ga zasnovali. To se vidi že iz preprostega dejstva, da ste v njem. Obstajal je prvotni 

oblikovalec. Od vsega pravega namena ... 

 

Oblikovalec ste vi. Govorim smrtno resno. Nad vami ni nikogar. Niste žrtev. Ni višje sile. Vi ste 

"to". Obstajajo le imena in vloge. Toda vse, kar obstaja, vsi, ste vi, vsi so Vir. Gledate le druge "vi", 

saj se vse dogaja zdaj in ni časa, vsi so tudi vi. Bili bi še eno osredotočeno mesto vaše pozornosti, 

vendar moram poudariti, da so vi. 

 

Gosia: Ok, to popolnoma razumem ..., toda druga raven MENE ..., vztrajam..., kdo so Arhitekti 

ustvarjalci teles ...? Na primer ..., tudi ti si JAZ, oba sva Vir. Toda ti si tudi Taygetka. Imate različne 

naloge. In jaz tukaj, še vedno drugačne naloge. Torej je Vir prek tebe in mene razdeljen na različne 

naloge. 

 

Tako je na enak način morda obstajala arhitekturna plast MENE, ki je oblikovala telesa. Rada bi 

spoznal plast MENE, ki je zasnovala fizično telo, da bi se lahko pritožil na stopnjo fizične bolečine. 

Želim prepoznati tisti del MENE bitja, ki je oblikovalo telo. Ali veš, kdo je to natančneje? Ker se 

moram pritožiti. NA SEBE. 

 



Swaruu: Po zgodovinskih zapisih je prvotni Vir človeškega telesa nastal pred Veliko širitvijo iz 

Vege Avalon in Vege Lyra. Toda zapisi in zgodovina so se izgubili v vojni pred več kot milijonom 

let. To, kar sprašuješ, sprašujemo vsi tukaj in vsi želimo vedeti. A ker stvari delujejo, vemo, da 

smo vsi le odsev samih sebe in da smo telesa manifestirali v obstoj, saj materija kot taka ne 

obstaja in je le potencialna energija, postavljena na začasno mesto, imenovano "vi", zaradi vaše 

zavestno usmerjene pozornosti. 

 

Gosia: Neverjetno. Ok. Zelo dobro, Swaruu in tako zanimivo. Zahvaljujem se ti za vse tvoje 

odgovore in najin današnji klepet. Veliko je za razmislek. Tako pomembno je, da ljudi še naprej 

opominjamo na moč ustvarjanja, ki jo imajo nad vsem v svoji resničnosti. 

 

Swaruu: Da, ta tema je za ljudi izredno pomembna, da jo razumejo. Hvala tudi tebi Gosia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 

 


